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Zápis č. 1 z jednání Finančního výboru ze dne 7. 6. 2022 

Přítomni: 

Předseda FV: Ing. Radek Lacko 

Členové: Ing. Ondřej Kubín MBA, Jana Svatá, PhDr. Petr Kučera (dorazil pro hlasování o 

programu) Filip Vácha, Ing. Daniel Kunc, Ing. Ondřej Růžička  

Nepřítomni: Marek Paris M.A., RNDr. Pavel Fikar 

Hosté: Ing. Zdeněk Kovářík – 1. místostarosta,  

Veřejnost:  

 

Předseda FV zahájil jednání FV, přivítal členy FV, 1. místostarostu Ing. Kováříka a dal 

hlasovat o návrhu programu, který byl uveden na pozvánce:  

Program jednání:  

1. Zpráva o výsledcích hospodaření za rok 2021 – závěrečný účet 

2. Různé 

 

Hlasování: 6:0:0 

 

1. Zpráva o výsledcích hospodaření za rok 2021 

Předseda FV Ing. Radek Lacko po krátkém úvode předal slovo Ing. Kováříkovi, který 

v krátkosti seznámil přítomné s výsledky hospodaření městské části Praha 4, s výsledky 

hospodaření zřízených příspěvkových organizací, s předběžnými výsledky založených 

společností a v neposlední řadě s výsledky finančního plánu ekonomické činnosti.  

Po krátkém seznámení byla otevřena diskuse dle jednotlivých bloků (příjmy, běžné výdaje, 

kapitálové výdaje a ekonomická činnost).  

1. Příjmy městské části – byl zodpovězen dotaz ohledně vymáhání pokut za neoprávněné 

parkování v ZPS a plnění úroků na BÚ 

2. Běžné výdaje – Ing. Růžičkovi byly zodpovězeny dotazy ohledně nižšího plnění 

rozpočtu v některých oblastech (zejména doprava) 

3. Kapitálové výdaje – 1. místostarosta Ing. Kovářík a p. radní Vácha podali informaci o 

stavu rozpracovanosti investičních akcí, na které byli dotázáni ze strany Ing. Růžičky 

a Ing. Kunce. 

4. Ekonomická činnost – diskutovalo se v obecné formě o nákladech na opravy 

s ohledem na získané výnosy. 

 

Diskuse byla ukončena a předseda FV navrhl usnesení o kterém se hlasovalo: 

  

Usnesení FV:  

1. FV doporučuje ZMČ P4 schválit Závěrečný účet městské části Praha 4 za rok 2021 

v předloženém znění  

Hlasování: 5:0:2 návrh byl přijat 

 

 

2. Různé 

Ing. Kunc navázal na svou interpelaci na ZMČ P4 ve věci výdajů na Tučňáka a podal podnět 

ke zlepšení kontroly distribuce Tučňáka  

 

V Praze dne 8. 6. 2022 

 

 

Ověřil: Ing. Radek Lacko , předseda FV 

 

Zapsala: Ing. Stelmachová, tajemnice FV 


